
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-04-17, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 17 april 2012 kl 16.30 – 17.15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 24 april 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) §§ 1-14 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M) §§ 5-16   

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) §§ 1-14 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M) för Anna Cederschiöld (M) §§ 1-4  

Mikael Eskman (M) för Billy Östh (M)  §§ 15-16 

Maria Öhman (V) för Ewa Larsson (MP)  §§ 15-16 

Ersättare: 

Mikael Eskman (M)  §§ 5-14 

Sten-Åke Larsson (M) 

Erik Hafström (M) 

Johan Möller (M) 

Jeanette Hemmingsson (S)  

Martin Engman (S) 

Karin Falk (S) 

Maria Öhman (V) §§1-14 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne-Wernberg, Gunnar Kempe, 

Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, AnnaWahlström,  

borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreteraren David 

Lindberg. Personalföreträdarna Birgitta Andersson och Lotta Häger närvarade §§ 1-11 



  

och §§ 15-16. 

 

 
 § 9 

Påbyggnad av lågdelen på fastigheten Hasseln 4. 

Inriktningsbeslut 
Dnr 4.2.1-100/2012 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att påbörja projektering, till en kostnad 

 om 3 mnkr, i syfte att ta fram handlingar och tillstånd för en påbyggnad av 

 lågdelen på fastigheten Hasseln 4, för att därefter återkomma till nämnden om 

 genomförandebeslut.  

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 3 april 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh 

m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C) enligt följande: 

 

 Det är bra att kontoret utreder möjligheten att bygga på lågdelen av Hasseln 4. 

 Det är dock viktigt att understryka att denna utredning inte på något sätt innebär 

 ett faktiskt beslut om att bygga. Innan ett eventuellt genomförandebeslut kan 

 komma bli aktuellt finns många frågor som behöver redas ut - inte minst frågan 

 om hur dagens hyresgäster ser på sin framtid. Sverige har fantastiska 

 jazzmusiker och Stockholm har en stolt jazzhistoria som är viktigt att bygga 

 vidare på. Faschings scen spelar en viktig roll för att jazzen ska fortsätta 

 utvecklas. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Sebastian Wiklund (V) enligt följande: 

 

 Att bygga på fastigheten Hasseln 4 kräver tillförsiktighet för att kunna bevara 

 kulturhistoriska värden. Vi ser positivt på att kontoret beskriver detta arbete på 

 ett respektfullt sätt. Det är också mycket viktigt att nämnden får ta del av berörda 

 parters olika synpunkter.  

 

 Vänsterpartiet värdesätter olika höjd på byggnader som kan förekomma i vissa 

 äldre delar i Stockholm. Den aktuella byggnaden är ett unikt sådant exempel. Vi 

 föreslår därför att man prövar en tillbyggnad som är ordentligt indragen (mellan 

 två till tre meter) från originalbyggnaden för att markera och i viss mån bevara 



  

 detta uttryck.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


